
 
 
Assen een stad waar je goed kan wonen en leven. Wij vinden dat De Nieuwe Kolk (DNK) de culturele 
huiskamer is van onze stad. Stichting DNK heeft met de bioscoop, het theater en de bibliotheek een 
belangrijke culturele functie in de stad en voor de nabije regio. 
 
Helaas, stichting DNK verkeert in een zorgelijke financiële situatie, waarbij de oorsprong al even 
teruggaat. Voor de context een korte terugblik: 

• In 2008 heeft de raad ingestemd met de bouw van DNK. Een ambitieus plan om kunst en 
cultuur te stimuleren, dit mede gebaseerd op een inwonersgroei naar 80.000.  

• Al enkele jaren heeft het bestuur van stichting DNK zich bij (voormalige) colleges geuit over 
haar zorgelijke financiële situatie.  

• We zijn 15 jaar verder en de stad heeft nog geen 80.000 inwoners en nog steeds ligt er geen 
structurele oplossing voor de financiën op tafel. Elke jaar zijn hierover gesprekken geweest. 

• Voor de stichting is het daarom keihard werken om financieel gezond te blijven. Al jaren is er 
sprake dat er geen inflatiecorrectie is toegepast op de jaarlijkse bijdrage.  

• Eerder heeft D66 opgeroepen om naar een structurele oplossing te kijken, voor dit 
structureel probleem. Door middel van een businesscase zijn er stappen gezet.  Maar deze 
stappen en de uitkomsten van het gelopen traject, zoals te lezen is in de brief aan de raad op 
20 maart 2024, roepen bij D66 nog vragen op.  

 
Visie 
1.Vanuit welke visie is het college op zoek naar een structurele financiële oplossing voor stichting 
DNK? 
 
2. Realiseert het college zich dat het voor stichting DNK nauwelijks mogelijk is om strategische keuzes 
te maken als ze elk jaar weer opnieuw in gesprek moeten vanwege geen lange termijnvisie van de 
gemeente? En als u zich dit realiseert, welke stappen onderneemt u op korte termijn?  
 
3. Hoeveel ruimte heeft stichting DNK binnen de subsidieopdracht om eigen (strategische) keuzes te 
maken? 
 
4. Het college vindt dat stichting DNK de tekorten voor 2024 en 2025 zelf kan opvangen door gebruik 
te maken van haar reserves. Wij hebben vernomen dat de huidige reserves bedoeld zijn voor andere 
doeleinden. Welke visie heeft het college op de reserves van stichting DNK? En welke 
verwachtingen/afspraken zijn hierover met stichting DNK? 
 
Beleid: 
5. Kan het college  een toelichting geven op haar keuze waarom stichting DNK elk jaar een 
goedkeuring voor de subsidieverlening dient te ontvangen? Welk beleid ligt hier onder?  
 

  Financiële tekorten/ geen sluitende begroting: 
Het onafhankelijke bureau, door de gemeente ingehuurd, concludeert dat het  
onmogelijk is om in de huidige situatie een sluitende begroting te maken. (Dit heeft de  



stichting DNK ook al jaren bij uw (voormalige) college(s) onder de aandacht gebracht). 
 

6. Neemt u deze conclusie over? Zo ja? Hoe ziet u en welke stappen onderneemt u dan naar een 
oplossing? Zo nee? Hoe kijkt u dan naar de toekomst?  

 
Het college heeft na het rapport ”de bal" vooral bij de stichting DNK neergelegd om tot oplossingen 
te komen.   
  
7. Welke stappen kan het college ondernemen om samen met stichting DNK te onderzoeken om de 
bedrijfsvoering sluitend te krijgen? 
 
8. En kan het zijn dat het inderdaad onmogelijk is om een sluitende begroting te maken met de hoge 
(loon) kosten en overhead (huur), zoals deze zich de afgelopen jaren hebben ontwikkeld?  
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